
Lov og ret gælder altså også regeringen ! 

Det er muligt de fleste vælgere er ligeglade – og at Inger Støjbjerg 
er en af regeringens mest populære ministre – men lov er lov, og 
lov skal holdes.  

 

I min optik handler den aktuelle problemstilling ikke om adskillelse af ægtepar hvor 
den ene part er under 18 år, men om, hvad Danmark er juridisk forpligtet til. 

Det er mildest taget uheldigt at Udlændingestyrelsen administrer ulovligt. Er det en 
stærk minister der ”bosser” sin vilje igennem- eller embedsmænd der ikke kan 
juraen – eller er for svage til at sige ministeren imod ? 

Det er belastende at vi skal sidde i regering med en minister der føler sig hæver over 
loven.  

Helt enig med min partifælles Paula Larrain : 

http://www.altinget.dk/artikel/paula-larrain-er-danskerne-ligeglade-med-lov-og-ret# 

 

Med venlig hilsen 

Michael Gertsen 

Jeg stiller op til byrådsvalget i Nyborg kommune  

www.nyborg.konservative.dk 
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